
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. april 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål Å
Vil ministeren, under henvisning til svarene på TRU alm. del - spørgsmål
429-444, redegøre for, hvorfor der netop i år fra politiets side sættes ekstra fo-
kus på kørsel med studenter i veteranlastbiler, når ministeren i sit svar på
spørgsmål 437 netop skriver, at ministeren ikke har færdiggjort sine overvejel-
ser, om hvorvidt der skal installeres analogt eller digitalt kontrolapparat, og det
samtidig i svar på spørgsmål 429 oplyses, at "ansøgninger om dispensation
fra anvendelse af kontrolapparat indtil den 2. marts 2016 behandles efter de
gældende regler i kontrolapparatforordningen" - altså frem til næste år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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